
 

P ů j d e m  s p o l u  d o  B e t l é m a …  

Školní kapela po roční nedobrovolné pauze vyjela na soustředění do hotelu 
Formule v Děčíně, během kterého se z něžných dívek staly rebelky v 
černém a ze slušných hochů zase černí rockeři.  

Na vše dohlíželi věčně mladí dospěláci- drsné duo pana ředitele a pana 
učitele Buriana. Samozřejmě se neobešli bez asistence našich učitelek paní 
Kolářové a Fibichové. Dokonce za námi zavítaly skutečné STARS- Filip a 

Na kole, na kole, křičí děti ve škole… 
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            Redakce Letňák 
Dívat se, poslouchat a objevovat 

ZŠ NA STRÁNI DĚČÍN 30. ZÁŘÍ 2024

Stejně jako loni i letošní osmičky vyrazily s batohy na zádech směr kemp Borný u Máchova jezera, 
kde některé z nás čekal týden jízdy na kole a někoho zase pěší túry po okolí. Před odjezdem 
panovala nejistota vzhledem k nepřejícímu počasí, ale nakonec vše dobře dopadlo. Počasí i naše 
sportovní výkony. Zvládli jsme nejen sportovní aktivity, najezdili a nachodili jsme spoustu 
kilometrů, ale užili jsme si i večerní kvízy, u kterých byla legrace. No a místní zmrzlina jako odměna 
za vyluštěné hádanky byla skvělá! Děkujeme týmu dospěláků za užité dny a spoustu vzpomínek. 

Autor článku 

Bětka Czastková 

Gabča  
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 30. ZÁŘÍ 2024

První velká akce, kterou jsme na 2. stupni zažili, 
byl adapťák s  novými třídními a asistentkami. 
Těšili jsme se a byli i zvědaví, jaké to bude. Sraz 
byl na nádraží, jeli jsme vlakem do Jedlové a pak 
pěšky až do tábora. Během cesty jsme v týmech 
hráli různé hry a byla to legrace. Večer jsme měli 
diskotéku. Druhý den jsme cestou na nádraží 
opět soutěžili a těsně před odjezdem bylo 
vyhlášení výsledků. Tyto dva dny se nám moc 
líbily a těšíme se, co zažijeme příště. 

Už jsme šesťáci!

Sleduj nás na Instagramu @redakce_letnak

Nový díl letňáckého podcastu 
již na Spotify! Začínáme 4. 
sérii!  

Julie BenešováVerča Barcalová 
Autor článku Autor článku 
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Dne 23. září se všechny třídy z  1. stupně kromě 
prvňáčků zúčastnily závodů v  běhu na atletickém 
stadionu. My páťáci jsme dorazili mezi prvními, naše 
paní učitelka s  námi udělala rozcvičku a pak už se 
běhalo na 100 a 200 metrů. Šlo nám to dobře a líbilo 
se nám, že se nemusíme sedět v lavicích a učit se. 

Volby  

 Když nemůžeš, tak přijdej víc… 

Letošní podzim je ve znamení voleb. I na naší škole proběhly již tradiční volby do Školního 
parlamentu. Účast byla hojná a noví „poslanci“ již mají za sebou první zasedání. Tak ať se 
jim daří! 

Lukáš Pichert
Autor článku 
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První velký sportovní úspěch 
– vítězství našich dívek z 2. 

stupně na přespolním běhu.
Když se čtvrťáci a páťáci učí a zároveň se 

baví… Návštěva výstavy planet na Zámku 
Děčín a tradiční zahradnická a zemědělská 

výstava na Libverdě. 

Borec na konec

Hamík
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